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Møteprotokoll 
for 

Ungdomsråd  

Møtedato: 20.04.21 
Møtestad: Heradsstyresalen Rådhuset 
Møtetid: 14:00 16:00 
 

Frammøtte medlemmer  Rolle:  Representant frå:  
Frøya Solberg Leiar OVGS 
Sebastian Gran Reigstad Nestleiar  OVGS 
Theodor Solheim Gjenga Medlem DUO 

Vegard Brakvatnet Wie Medlem OUS 
Olav Småland  Varamedlem OUS 
Lukas Bysheim Isvik Medlem Idrett 
Elise Vevle Medlem Kultur 

 

Andre som deltok:  
Josefin A. Vevle (koordinator og sekretær for ungdomsrådet)   
Olaf Hella  sektorleiar for oppvekst i Osterøy kommune 
Linda Svidal Nordås  leiar for kultur og mangfald 
Vidar Tufteland  rektor på Osterøy VGS 

 

Sakliste 

Saksnummer:  Tittel:  
13/21 Godkjenning av innkalling og saksliste 

14/21 Godkjenning av møteprotokoll 

15/21 Høyring planprogram  regional plan kultur, idrett og 
friluftsliv 2023-2035 

16/21 Kommuneplanen sin samfunnsdel 2020-2030 

Orienteringssaker:  Tittel:  
1 Arbeid med rutine og forventingar for 

ungdomsrådsarbeidet 

2 Kommunesamanslåing 
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13/21: Godkjenning av innkalling og saksliste 

Innkalling og saksliste vert godkjent.  

20.04.21  Ungdomsråd 

Behandling:  

UR- 13/21  Vedtak:  

Innkalling og saksliste med vert godkjent, med orienteringssak om 

kommunesamanslåing lagt til.   

14/21: Godkjenning av møteprotokoll 

Møteprotokoll blir godkjent.  

20.04.21  Ungdomsråd 

UR- 14/21  Vedtak:  

Møteprotokoll blir godkjent.  

15/21: Høyring planprogram  regional plan kultur, idrett og friluftsliv 2023-2035 

Fylkesutvalet vedtok 03.03.21 å sende framlegg til planprogram for Regional plan for 

kultur, idrett og friluftsliv 2023 - 2035 Vestland på høyring og offentleg ettersyn 

etter plan- og bygningslova § 7-1. Høyringsfristen er 20. april 2021.  

UR - 09.04.21 - Saksnummer 12/21  Vedtak: 

Koordinator lagar eit forslag basert på behandlinga til ungdomsrådet, og 

ungdomsrådet kan behandle det på neste møte.  

20.04.21  Ungdomsråd 

Behandling:   

Koordinator for ungdomsrådet, Josefin Vevle, går gjennom forslag utarbeida på 

bakgrunn av møtet 09.04.21 

Ungdomsrådet har ikkje forslag til endringar, og ungdomsrådet blir einstemmig 

einig om å sende inn dette innspelet.   

 

UR- 15/21  Vedtak:  

Ungdomsrådet sender følgande innspel til planprogram regional plan kultur, idrett 

og friluftsliv:  

«Osterøy ungdomsråd har ikkje nokre konkrete tilbakemeldingar på val av tema, 

eller problemstillingar innafor ulike tema. Ungdomsrådet syns det er bra med fokus 

på medverknad, og vil komme med tilbakemeldingar som er relevant for 

medverknad for ungdom:  
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For at ungdom faktisk skal ha moglegheit til å medverka, er det viktig å 

tilpasse informasjonen til ungdom. Dei aller fleste ungdom har ikkje mykje 

kunnskap om planarbeid. Det bør bli gitt tilpassa/forståeleg informasjon om 

kva plan dette er, og kva denne planen betyr for den enkelte kommunen i 

fylket.  

 

 Informasjonstekst med mykje ord og utrykk som er typisk politikk- eller 

kommunespråk, gjer det vanskeleg for ungdom forstå teksten. Når det er 

vanskeleg å forstå teksten, blir det vanskeleg å komme med 

tilbakemeldingar.»  

 

16/21: Kommuneplanen sin samfunnsdel 2020-2030 

Heradsstyret har i sak 006/21 vedteke å leggje ut kommuneplanen sin samfunnsdel 
2020  2030 på 1. gongs høyring og offentleg ettersyn i 6 veker, jf. PBL § 11-14. 
Merknadsfrist er sett til 30.april 2021.  
 
UR - 09.04.21 - Saksnummer 11/21  Vedtak: 

Ungdomsrådet kjem med innspel, og arbeider vidare med høyringsinnspelet på 

møtet 20.04.21.  

20.04.21  Ungdomsråd 

Behandling:   

Tar ei kort oppsummering av planen, og kva som er blitt sagt om planen tidlegare. 

Ungdomsrådet er opptatt av kollektivt tilbod på Osterøy, og drøfter punktet 

«Arbeida for eit effektivt kollektivtilbod i kommunen». Ungdomsrådet peiker på 

at ordet effektivt kan tolkast på ulike måtar.  

 

Sebastian Reigstad foreslår at ungdomsrådet kjem med innspel om å skrive 

«Arbeida for eit utvida og effektiv kollektivtilbod i heile kommunen».  

 

Sebastian sitt forslag blir einstemmig vedteke.   

 

UR- 16/21  Vedtak:  

Ungdomsrådet kjem med følgande Innspel til Kommuneplanen sin samfunnsdel 

2020-2030:   

«Ungdomsrådet er opptatt av kollektivtilbodet på Osterøy. Når det kjem til denne 
planen, så meiner ungdomsrådet ordet «effektivt» kan tolkast på ulike måtar, og at 
dette kan vere negativt. Forslag frå ungdomsrådet er å endre dette punktet til  

 Arbeida for eit utvida og effektivt kollektivtilbod i heile kommunen» 
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Orienteringssak 1  arbeid med rutine og forventingar for ungdomsrådsarbeidet  

For å drøfte arbeidet til ungdomsrådet og arbeid for ungdom på Osterøy er Olaf Hella, Linda 
Svidal Nordås og  Vidar Tufteland med på møtet. Her svarar dei på litt spørsmål frå 
ungdomsrådet, og kjem med spørsmål til ungdomsrådet.  
 
Når det gjeldt økonomi til ungdomsrådet er det 100 000 på eit fond. Dette er midlar som skal 
brukast for å betre miljøet for ungdommen på Osterøy, og det er ungdomsrådet som skal vere 
med å avgjere korleis desse kan brukast.   
 
Vidar Tufteland informerer kort om arbeidet til Osterøy ungdomsskule, og inviterer 

ungdomsrådet til å vere med på utforming av aktivitetstilbod i regi av skulen.  

Koordinator for ungdomsrådet skriv ein oppsummering av samtalen, som kan brukast som 

utgangspunkt for seinare arbeid i ungdomsrådet.  

 

Orienteringssak 2  kommunesamanslåing  

Koordinator for ungdomsrådet, Josefin Vevle, informerer om saka om 

kommunesamanslåinga, då dette er noko ungdomsrådet har drøfta tidlegare. Rask 

gjennomgang av saksbehandlinga i heradsstyre 07.04.21. Tar opp at det er kome krav om 

lovlegkontroll. Ungdomsrådet ønsker framleis å uttale seg om saka, og er eining om dette. 

Koordinator for ungdomsrådet undersøker status på dette, og heldt ungdomsrådet 

oppdatert.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


